



UPPSALAEKONOMERNA

Föreningen Uppsalaekonomerna – Utskottsgruppsmöte

Datum: 2018-09-10

Tid: 17:45-19:50

Plats: KPMG Arenan

Närvarande:

- Julia Forssell (mötesledare)
- Jessica Mattsson (sekreterare)
- Emil Källqvist
- Karolina Johansson
- Frida Wallentheim
- Tove Henning
- Hanna Pettersson
- Mikael Gärtner
- Amanda Fernström Karlsson
- David Jansson
- Hugo Landberg
- Dennis Leach
- Alexander Otta
- Mikael Holmgren

Protokoll

§1 Mötets öppnande

Julia förklarade mötet öppnat.

§2 Val av justerare

UG beslutade:

Att välja Karolina Johansson och Alexander Otta till justerare.

§3 Info om hur UG-möten brukar se ut

Julia informerade kort om hur UG-möten brukar vara upplagda och vilka standardpunkter som brukar tas upp under mötena.

§4 Senaste styrelsemötet

Julia berättade om vad som diskuterats och beslutats om på det senaste styrelsemötet den 3:e september. Där beslutades bland annat om vem i styrelsen som skulle ansvara för UE jamar och vilka av förra terminens utredningar som styrelsen ska bedriva även denna termin.

J.M.

K.J.

A.O.

§5 Tempen på posterna

Mikael (Intendent) – Mikael berättade att hans arbete rullar på och att han idag har skickat ut städschemat för terminen till alla förtroendevalda.

Hugo (Idrottsutskottet) – Hugo berättade att första träningen för terminen äger rum ikväll (10:e september) och att han märker av ett stort intresse för detta i idrottsgruppen på Facebook vilket är roligt. Han berättade också att det fortfarande finns en vakant tränarpost (innebandy) som måste tillsättas. Hugo tillade slutligen att det tyvärr inte varit så bra söktryck på projekten i första tillsättningsperioden vilket leder till att projektet Bubble Football kanske inte kommer att bli av.

Frida (Utbildningsutskottet) – Frida berättade att två av utskottets projektgrupper kommit igång och att ansökan till de övriga projektgrupperna i utskottet stängde igår. Frida berättade också att utskottet nu bestämt datum för och bokat in alla utskottsmöten för terminen. Slutligen berättade Frida att hon är väldigt taggad för ett nytt event inom utskottet – På Spåret. Just nu håller utskottet på med planering av hur det eventet ska läggas upp.

Mikael (Näringslivsutskottet) – Mikael berättade att det känns bra med utskottet och att den första projektgruppen idag tillsattes av Jenny (Vice ordförande) vilket var väldigt roligt.

Alexander (IT-ansvarig) – Alexander berättade att allt går bra och att han just nu sitter och fixar med föreningens mail samt redigerar hemsidan.

Tove (Vice skattmästare) – Tove berättade att skattmästeriet lämnade in bokslut under förra veckan och att det vardagliga arbetet nu drar igång med bland annat bokföring och utbetalning av fakturor. Tove berättade att det finns mycket att lära sig, men att det känns som att det kommer gå bra.

Dennis (Eventutskottet) – Dennis berättade att han haft möte med projektgruppen för Halloweengasquen som är ett nytt event för i år och kommer att ersätta den tidigare Halloweenefesten. Han berättade att projektgruppen hade massor av spännande idéer och att det kändes väldigt bra. Dennis berättade också att projektet Reccegasquen rullar på samt att Gräddgasquen, som haft lite problem med projektmedlemmar som hoppat av, verkar vara på banan igen.

Karolina (Finansutskottet) – Karolina berättade att det går bra för finansutskottet och att projektet London Banking Week nu börjat komma igång ordentligt. Karolina berättade också att de haft utskottsmöte idag där de hade många deltagare som var intresserade av finansutskottet vilket var väldigt positivt.

Amanda (Marknadsföringsgruppen) – Amanda berättade att hon hade mycket att göra då alla medlemmar i marknadsföringsgruppen ännu inte är tillsatta.

Emil (Internationella utskottet) – Emil berättade att det är ganska lugnt i internationella utskottet just nu i och med att projektet Buddy System flyttats till välkomstutskottet. Emil berättade att projekten New York Week och Hong Kong Week är igång och att ansökan till New York Week öppnade idag och kommer vara öppen i två veckor.

Jessica (Sekreterare) – Jessica berättade att hon börjat komma igång med sitt arbete och bland annat haft styrelsemöte förra veckan.

Julia (Vice ordförande) – Julia berättade att hennes arbete rullar på och att hon fått en riktig rivstart första veckan på terminen. Julia berättade att hon bland annat haft möte med uthyrningsansvarig för Stockholms nation, gjort en mall för projektbudgetar för att underlätta arbetet för nya projekt, samt planerat en hel del inför hösten.

Hanna (Välkomstutskottet) – Hanna berättade att välkomstutskottet varit igång med arbete hela sommaren och att alla utskottets projekt nu är igång. Hanna berättade att de sålt många band både till Recceveckorna och till Master Welcoming week och att det varit många deltagare på varje event hittills.

David (Kontakt dagarna) – David berättade att arbetet med kontaktdagarna rullar på bra och att även koordinatörerna, som tillsattes precis innan sommaren, har kommit igång med sitt arbete nu.

§6 Skatt informerar

Tove informerade om hur det fungerar om man ska lämna in en räkning (rosa lapp) och hur man attesterar.

§7 Workshop om UG

Julia började med att presentera vad syftet med utskottsgruppen är samt hur gruppen arbetar med utredningar. Sedan diskuterade gruppen kring förväntningar och mål inför terminen samt hur mötena ska läggas upp.

§8 Info om material till möten

Jessica informerade om hur det fungerar med material inför mötena samt hur man gör när man justerar ett protokoll.

§9 Middag och tid för nästa UG-möte

Nästa UG-möte är 2018-09-24 kl. 17:45 och Karolina och Alexander lagar middag.

§10 Mötet avslutades

Julia förklarade UG-mötet avslutat.

J.M.

K.J.

A.O.

Vid protokollet:

Jessica Mattsson
Sekreterare

Nathalie Damberg Nilsson
Justerare

William Jensen
Justerare

J.M.

K.J.

A.O.